
Pallotta: Czemu gadacie ciągle o nowym graczu?

News - ASRoma.pl

Radio Centro Suono Sport udało się skontaktować i przeprowadzić krótki

wywiad z prezydentem Romy, Jamesem Pallottą. 

Drogi prezydencie, jesteśmy "Te le do io Tokyo", program radiowy Centro

Suono Sport. AS Roma gra bardzo dobrze i chcemy dowiedzieć się kiedy

masz zamiar coś powiedzieć kibicom Romy, gdyż od dawna nie słyszeli

twojego głosu.

- Mają szczęście.

Jaka szkoda! Bylibyśmy szczęśliwi, gdyby przyszedł nowy gracz.

-  Czemu szkoda?

Nie słyszymy.

- Nie podoba się wam ten zespół? Dlaczego gadacie ciągle o nowym graczu? A co z

przytuleniem graczy, których mamy teraz?

Nie, gratulujemy drużyny, ale z małym dodatkowym wysiłkiem możemy

wygrać mistrzostwo.

- Messi czy Ronaldo?

Ronaldo?

- Mamy go pozyskać?
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